



Tamara Karp - violin (Astana, Kazakhstan)

The teacher of the department of stringed instruments on the violin of the Kazakh National University of Arts

She studied violin at the music school of Tselinograd, at the music college in Alma-Aty.

In 1974 she graduated from the Alma-Aty State Conservatoire named after Kurmangazy.

Since 1974 worked in the music school named after Tchaikovsky, and then in the musical college of Tselinograd.

She teaches in the Kazakh National University of Arts since 1998. She has the 43 years' experience of teaching.

Many her students became prizewinners of national and international competitions in Russia, Kazakhstan and Italy..

She is awarded with Honorary Diplomas of the Kazakh National University of Arts, diplomas for the preparation of competition diplomas, letters of thanks.

She is a "Honored Worker of Education" of the Republic of Kazakhstan.

Tamara Karp – скрипка (Астана, Казахстан)

Преподаватель департамента струнных инструментов по специальности скрипка Казахского Национального Университета Искусств

Закончила музыкальную школу по классу скрипки в Целинограде, музыкальное училище в Алма-Ате.

В 1974г. Закончила Алма-Атинскую государственную консерваторию им.Курмангазы.

С 1974г. работала в детской музыкальной школе им.П.И.Чайковского, а затем в музыкальном училище Целинограда.

В Казахском Национальном Университете Искусств - с 1998 года. Стаж педагогической работы 43 года.

Подготовила лауреатов и дипломантов республиканских и международных конкурсов в России, Казахстане и Италии. Участницы International Music Competition 2017 года Макажанова Диана и Эльнура Русланбеккызы поступили в Московскую консерваторию и Центральную музыкальную школу соответственно.

Награждена Почетными грамотами Казахского Национального Университета Искусств, дипломами за подготовку дипломантов конкурсов, Благодарственными письмами.

Почетный работник образования Республики Казахстан.